
 
 

Motie vreemd aan de orde van de dag 
 

‘Bomen- en heestershotel’ 
 
                    
De raad van Meierijstad in vergadering bijeen op donderdag 31 januari 2019, 
 
 
constaterende dat: 

• door herinrichting van, of werkzaamheden in de openbare ruimte van de gemeente 
Meierijstad zo nu en dan bomen en heesters verdwijnen, 
  

overwegende dat: 

• de duurzaamheidsvisie en het uitvoeringsplan nadrukkelijk aandacht schenken aan de 
voorbeeldfunctie van de gemeente, 

• om redenen van duurzaamheid het goed is om bomen en heesters te behouden, 

• inwoners gemotiveerd worden voor dit onderwerp – zij kunnen in de gelegenheid worden 
gesteld om in depot geplaatste bomen en struiken gratis of tegen een vergoeding te 
verkrijgen, 

• het bomen- en heestershotel nog redelijk nieuw is in Nederland, waardoor Meierijstad zich 
kan profileren als innovatief en duurzaam, 
  

verzoekt het college om: 

• te onderzoeken of het mogelijk is en wat de kosten zijn om een bomen- en heestershotel te 
realiseren voor een periode van tenminste vier jaar, bedoeld voor de tijdelijke opslag van 
bomen en heesters in het openbaar gebied die door herinrichting en andere 
werkzaamheden verwijderd moeten worden; 

• bij de voorbereidingen te bezien of inwoners en bedrijven ook bomen en struiken kunnen 
aanbieden en/of kunnen verkrijgen of kopen; 

• de gemeenteraad uiterlijk in het derde kwartaal 2019 te informeren over de uitkomst van dit 
onderzoek 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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